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Zápis z jednání krajské rady dne 3. 10. 2022

Místo konání: Senovážné náměstí 24 Čas konání: 18:30

Přítomní dle prezenční listiny (s právem hlasovat):

Dagmar Brabcová - Dáša (předsedkyně krajské rady), Petr Brabec - Juan (1. místopředseda
krajské rady), Vít Henych - Bobr (2. místopředseda krajské rady), Jan Petera - Slimák (předseda
okresu Praha 2), František Topinka (předseda okresu Praha 2), Radim Bureš (předseda okresu
Praha 4), Zbyněk Kocman (předseda okresu Praha 5), Ondřej Buršík - Fido (místopředseda
okresu Praha 8), Martin Philipp - Eddie (místopředseda okresu Praha 9), Bartoloměj Sviták -
Krtek (místopředseda okresu Praha 10), Ondřej Přerovský - Lazebník (zástupce KD)

Přítomní dle prezenční listiny (jmenovaní členové):

Jakub Martínek - Škebloň, Patrik Kouba - Procesor, Daniel Miškovský - Bublina

Přítomní dle prezenční listiny (hosté):

Michal Janata - Kalich

Předsedající: Zapisující:

Termín příští rady: 7. 11. 2022

Granty MHMP 3

Dotace MŠMT 3

Výjimky z kvalifikace 3

Registrace 3

Poděkování 3

Betlémské světlo 4

Zimní přechod Brd 4

Různé 4

Kolečko okresů 5
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Zápis z jednání krajské rady dne 3. 10. 2022

Úkoly:

Dáša se zeptá u dokladů, které neuznali a často se ty chyby opakují, z jakého důvodu to
neuznávají.

Leia pošle žádost o posílení vlaku.
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Zápis z jednání krajské rady dne 3. 10. 2022

1. Granty MHMP
Odkaz na záznem ze semináře je na webu.
Kontrola z MHMP - kontroly dle dostupných informací byly drsné. Dáša posílala seznam
středisek, o kterých nemá žádné zprávy (nevíme ani zda to odevzdali).
K Dáše se dostaly opravy k táborům a příměstským táborům. Termín pro jejich odevzdání
krajem je 30. 10. 2022. Dáša potřebuje, aby jí přišly upravené excelové tabulky a případně
kolik střediska vrací, do 20.10.2022. Také by do tohoto termínu měla přijít vratka na účet
kraje.
Slimák - někdo za Prahu by měl požádat o písemné vyjádření k důvodům u některých věcí,
které jsou nejasné a které se opakují. (Např. pokud se papír použije na hru, tak proč se to
neuzná?,...) Chce seznam toho, co je a není kancelářská potřeba. Škebloň by se vyhýbal
položkám, které mohou být vyložené nejednoznačně.

ÚKOL A KE SPLNĚNÍ K DATU 4. 10. 2022

Dáša se zeptá u dokladů, které neuznali a často se ty chyby opakují, z jakého důvodu to
neuznávají.

Dáša

2. Dotace MŠMT
Juan rozpočítal peníze a měly by přijít během dneška.

Do 25. 10. je potřeba nahlásit akce s krajským přesahem (např. Prahou plnou strašidel).
Dotace na rádcovské kurzy - do 15. 10. je potřeba ohlásit záměr žádat o dotaci na akci.
V mimořádné dotaci na energie Praha 10 dostala navíc 30000 Kč (pro středisko Šípů),
Praha 4 dostala navíc 30000 Kč (pro středisko Platan) a Praha 2 dostala navíc 10000 Kč pro
novou klubovnu.

3. Výjimky z kvalifikace
V lednu bychom probrali, jakým směrem se to posunulo na okresech.
Bublina začal komunikovat tu otázku na ústředí a bude diskutovat o tom, jak se to řeší na
jiných krajích. A Kiki s Procesorem řeší zájem o zdravoťáky s Perlou.
Dášu a Juana navštívil Jerry. Je bývalým předsedou Libereckého kraje a uváděl příklady,
kdy to v kraji  řešili poměrně tvrdě.
Situace se vzděláním vůdců jednotek je v Praze opravdu tristní. Už minulý rok jsme za tu
nadstavbu dostali opravdu hodně málo. Je to proto, že máme méně než 70 %
kvalifikovaných vůdců. Jsou střediska, které mají jen 10 % kvalifikovaných vůdců. Je možné
to řešit v krajním případě i tak, že to středisko nebudeme registrovat nebo na ně uvalíme
nucenou správu. Pro nás je to závazek zjistit, kde konkrétně jsou jaké problémy.
Nechceme ale dělat opatření na rozvoj bílých koní.
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Zápis z jednání krajské rady dne 3. 10. 2022

4. Registrace
Náčelnictvo schválilo výši registračního odvodu. Dáša probrala s hospodářem výši
příspěvku a navrhují jeho výši zachovat stejnou jako v minulém roce.

USNESENÍ

KRJ schvaluje výši části registračního odvodu, který se odvádí kraji Praha, na 70 Kč za
osobu.

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 10 PROTI: 0

5. Poděkování
Máme zajištěné moderátory, fotografa. Účast přislíbil i José. Pozvánky budou nejpozději
zítra a bude možné je rozeslat.

6. Betlémské světlo
Pokud dopadne dobře jednání s DPP, bude zase Betlémská tramvaj. Pokud by kdokoli
samostatný! chtěl, může se přihlásit Juanovi do týmu. Můžeme opět předat světlo
primátorovi. Stejně jako vždy bude spousta akcí, na které se budou shánět lidé na poslední
chvíli.

7. Zimní přechod Brd
Zimní přechod Brd bude v sobotu 21. ledna 2023, nástup bude ve 13:00.

ÚKOL KE SPLNĚNÍ K DATU 15. 12. 2022

Leia pošle žádost o posílení vlaku.

Leia

8. Různé
Zprávy z náčelnictva

● Pracovní skupina pro růst organizace - uvědomuje si, že jsou omezené růstové
kapacity, tak vznikají iniciativy pro zapojení starších roverů.

● Hospodaření - finance ústředí jsou teď dislokované na termínované vklady. Bylo by
dobré se podívat, kde mají jednotky uložené peníze a jestli se nedají uložit lépe.

● KD - bude vyhlašovat výběrové řízení na nového zpravodaje pro personalistiku.
● Registrační výjimky - Jeníkovi přišlo několik zajímavých podnětů. Jerry zmiňoval, že

je potřeba navázat konkrétní komunikaci s konkrétními jednotkami. Pak tam padla
zajímavá myšlenka, že dávají výjimku 3x a pak už ne, i za cenu rušení nebo
slučování oddílů. V Karlovarském kraji udělali svůj kurz především pro lidi, kteří tu
kvalifikaci nemají, což Jeníkovi přišlo zajímavé

● Mladší oddíly mají novou ideu, která byla schválena, a bude se v brzké době
implementovat do hnutí.

● Organizační řád - byla schválena úprava revizních komisí - pouze pro střediska! -
Střediska budou moct mít pouze 2 členy revizní komise. Má to platit od 1. 10.

● Členské příspěvky pro roky 2024 a dál bude nějaká velká revize členských příspěvků.
Pro rok 2023 to bude časopisem 335 bez časopisu 295. Udělala se revize příspěvku
na STS, podle poradenské firmy to není úplně v pořádku. Náčelnictvo dalo pokyn
VRJ, aby se tím zabývala a přišla s nějakým návrhem do budoucna.

● Kraj Praha na sněmu inicioval otázku alkohol na akcích - Jeníka oslovil Rejpal, že
kdybychom tu otázku chtěli ještě někdy otevřít, Jihomoravský kraj by do toho chtěl
jít s námi.

● Radim se zeptal, kdy budou první výstupy k nové strategii. Číča zval na neděli 20.
listopadu v Praze, kde by měli představit svoji bližší vizi, nad kterou by se mělo nějak
diskutovat. Pokud by byl zájem, až bude mít Jeník nějaké informace, pošle je dál.
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Zápis z jednání krajské rady dne 3. 10. 2022

Krajské kolo Svojsíkova závodu pořádá Praha 2 a Praha 10 a proběhne první červnový
víkend v Miletíně.
Juan se zeptal, jestli všem řádně došla zpráva z ČRDM. Dášu už kontaktovali a ptali se, jestli
se už někdo přihlásil. Opět žádáme o poslání zprávy níže.
Před časem jsme se bavili o objektu v Prokopáku - je po volbách, tak Bublina připomíná,
že zkontrolujeme stav, co je na radnici.
Před týdnem zemřel br. Jindřich Matoušek - Akéla z Uhříněvsi ve věku 96 let. Dnes proběhl
pohřeb. Byl to dlouholetý okresní zástupce OS.
Lazebník dodal do složky zprávu, kde jsou i nové skicy, není to finální podoba. Pokud by
někdo měl připomínky. V rámci bádání a rozkrývání událostí se Lazebníkovi podařilo získat
zprávy z odhalování památníku. Materiály publikoval Lazebník na stránkách skautského
oddílu Velena Fanderlíka Národní skautský památník v Praze skutečností | Skautský oddíl
Velena Fanderlika (sovf.cz), Národní skautský památník v Praze (2) | Skautský oddíl Velena
Fanderlika (sovf.cz). Lazebník představil současný stav návrhů. Pokud by někdo měl
připomínky nebo to někoho zajímalo, nechť to posílá Lazebníkovi. V tuto chvíli není
potřeba stavební projekt, takže stačí vizualizace - odpadá tedy spousta práce a relativně
vysoké náklady.

9. Kolečko okresů
Praha 2 - Mají zítra radu. Budou se bavit o Svojsíkovu závodu.
Praha 3 - Mají všechna střediska v seznamu těch, kdo mají nějaký problém. Na listopad
chystají rádcovský kurz a také chystají opravu plotu na Křížku. Kdyby neměl někdo co na
práci, může přiložit ruce k dílu. Připravuji Prahou plnou strašidel v sobotu 1. ledna.
Praha 4 - Objevili se jim na okrese případy sebepoškozování jak u dětí tak u mladých
vedoucích.  Začínají přemýšlet, jestli s tím začít na okrese nějak pracovat. Proběhly šikovné
ruce.
Praha 5 - Měli okresní grilování na Okrouhlíku. Chystají okresní roverský víkend a pak ještě
okresní víkend, co není roverský.
Praha 6 - Neměli radu. Jsou rádi, že střediska reagují na kontrolu.
Praha 8 - Nic zajímavého.
Praha 9 - Praha 9 odložila sněm. Zatím se rozjíždějí ve školním roce.
Praha 10 - Nic.
KD - Proběhlo OS Jamboree v Bělči nad Orlicí na tábořišti ČCE. Nejzajímavější bylo asi
křeslo pro hosta, tentokrát byl pozván plukovník Stehlík z památníku Lidice. Počasí nepřálo
táborovým ohňům. Předcházel tomu krajský sněm OS a Lazebník byl opět zvolen.
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